
 Verslag jaarvergadering d.d. 22 januari 2019 
 

Aanwezig: Edwin Kleiboer, Jan Vlasblom, Mark Kleinheerenbrink,  
Guus Buijlinckx (s.v. Tuldania), Karin Schepers (Sportdorp), 
Tjalle Hoogsteen (HITA ’79), Tim Verheggen (HITA ’79 / Tussenheid), 
Jeroen van Roovert (DKV Tuldania), Rob Hitzert (Biks Shots), 
Jochem Meulensteen (HTC De Ypelaer), Dick Nijenhuis (Hilvaria). 
 

Afgemeld:  BC Hilvarenbeek, Casper Vugts (Oefening en Uitspanning 1878), 
Antoon van de Sande (SVSOS), Henk Schottert (Biks Shots),  
Jan Burgers (RSV Wilhelmina). 

 

1. Opening 
Edwin Kleiboer heet iedereen welkom bij de jaarvergadering van de Sportraad.  
Hij geeft aan dat we een flinke agenda hebben en dat hij er soepel doorheen wil lopen. 
 
 

2. Notulen van de jaarvergadering van 16 januari 2018 
Edwin Kleiboer geeft aan dat hij de collecte gehandicaptensport weer samen met het 
gehandicaptenfonds doet. 
 
De notulen worden zonder verdere opmerkingen goedgekeurd. 
 
 

3. Mededelingen 
BC Hilvarenbeek heeft zich afgemeld omdat zij vanavond hun verenigingsavond hebben. 
 
Golfclub Midden-Brabant heeft het lidmaatschap van de Sportraad in overweging. 
 
 

4. Ingekomen stukken 
Er waren geen ingekomen stukken. 
 
 

5. Jaarverslag 2018 
Zie verslag. 
 
Het is weer een goed verslag waarvoor dank aan de secretaris. 
 
Volgens Tjalle Hoogsteen is de ASM-methode als dusdanig nog niet geïmplementeerd. 
Daarvoor hebben de sportcoaches een bijscholing nodig. 

 

6. Financieel verslag 2018 
Zie verslag. 
 
Met de gemeente is de afspraak gemaakt dat we voor 2019 een bijdrage van € 8000 krijgen, 
die achteraf verantwoord moet worden. 
 
 

  



7. Verslag kascommissie (Basketbal Vereniging Biks Shots en DKV Tuldania) 
Ron Hitzert en Jeroen van Roovert hebben de kas gecontroleerd. Ze stellen voor om de 
penningmeester decharge te verlenen voor het gevoerde beleid. Aldus wordt door de 
vergadering besloten. 
 
 

8. Aanstelling kascommissie (DTV Zandligt en Handboogschutterij Oefening en 
Uitspanning 1878)  
Volgend jaar zijn DTV Zandligt en Handboogschutterij Oefening en Uitspanning 1878 aan de 
beurt om de kas te controleren. 
 
 

9. Begroting 2019 
Zie begroting. 
 
 

10. Bestuursverkiezing  
Guus Buijlinckx is al sinds 1998 secretaris en wordt voor de volgende termijn herkozen. 
 
    

11. Verkiezing nieuwe voorzitter Edwin Kleiboer 
Jan Vlasblom geeft aan dat Edwin Kleiboer het goed doet.  
Edwin Kleiboer geeft aan dat hij het graag wil doen, maar wel maximaal voor 2 termijnen.  
Hij wil na de 1e termijn al op zoek naar een opvolger. 
 
 

12. Stand van zaken sportcoaches  
Tjalle Hoogsteen geeft uitleg over de stand van zaken rondom de sportcoaches. 
 
 

13. Sportdorp Hilvarenbeek 
Jan Vlasblom geeft een overzicht van de activiteiten van Sportdorp Hilvarenbeek in 2018 
(zie PowerPoint presentatie). 
 
Er is voor Sportdorp Hilvarenbeek een nieuw format voor presentaties gemaakt. 
Mogelijk wordt de Zomerschool dit jaar ook in samenwerking met de verenigingen opgezet. 
 
 

14. Aandachtspunten 2019 
2018 is een heel bewogen jaar geweest. Het belang van de Sportraad is gegroeid, maar we 
moeten ook terugpakken om onze rol te bepalen. 
 
Sjors Sportief wordt al in 100 gemeentes gebruikt. 
De sportcoaches bereiken alle kinderen die op de basisschool zitten. 
Eigen activiteiten gebruiken om kinderen in contact te brengen met de vereniging. 
In totaal bedragen de kosten € 5000 per jaar. 
In Goirle en Oisterwijk wordt het al gebruikt net als in heel veel andere plaatsen in Brabant. 
Het moet in de klassen gebeuren bij de start van het nieuwe schooljaar. 
Eventueel zouden we het kunnen combineren met de Nationale Sportweek. 
Sjors Sportief via Hilverportal is geen optie. 
 
 

15. Vergaderschema 2019 
Het vergaderschema voor 2019 is akkoord. 
 
 

  



16. Rondvraag 
DKV Tuldania moet in de winter 4 maanden in Tuilburg gaan trainen met 3 seniorenteams 
omdat er geen plek is in de sporthallen in Diessen en Hilvarenbeek. 
 
Het Beweeg Buro gaat de jonge trainers van Biks Shots begeleiden. 
 
Vanuit de Sportraad komt er geen AVG-statement. 
 
Jan Vlasblom is door de gemeente Hoeksewaard uitgenodigd om een presentatie te geven 
over het oprichten van een sportraad. 
 
Vanuit Avanti-Turnivo wordt een dringende oproep gedaan aan alle verenigingen die gebruik 
maken van de nieuwe sporthal op de Roodloop om rekening te houden met de spullen van 
andere verenigingen. 
 
 

17. Sluiting 
Edwin Kleiboer bedankt eenieder voor de aanwezigheid en sluit de vergadering. 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
__________________________    ______________________________ 
  
Voorzitter Edwin Kleiboer      Secretaris Guus Buijlinckx 
 


